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Z á p i s 

z 32. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 22.12.2021  

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                              Ukončeno:20:15 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

 

Omluveni:  O. Burda, Bc. R. Hájek 

Hosté: M. Ustohalová, T. Hájek 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 32. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 13  členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 32. zasedání 

ZO. Navrženi byli: Ing. J. Bednář a J. Klaška. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 32. veřejného zasedání ZO Rajhradice pana Ing. 

J. Bednáře a pana J. Klašku. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Rozpočet obce na rok 2022 

3. Různé 

4. Závěr 
 

 

 

 

 

 

 



Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Rozpočet obce na rok 2022, Střednědobý výhled obce na 2023-2024 

3. Plán inventarizace obce na rok 2021 

4. Návrh na vyřazení nedokončeného majetku, zmařená investice 

5. Udělení odměny 

6. Různé 

7. Závěr 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Rozpočet obce na rok 2022, střednědobý výhled obce na 2023-2024 

Starosta obce konstatoval, že od projednání návrhu rozpočtu na minulém ZO a jeho vyvěšení 

na úřední desce nepodal nikdo z veřejnosti ani zastupitelů návrh na doplnění, jen došlo 

k upřesnění některých položek. Starosta předal slovo p. účetní, která zastupitele opětovně 

seznámila s jednotlivými položkami rozpočtu. 

Příjmová část se v § 2310 navýšila na 380 tis. Kč za pronájem vodovodu a kanalizace. 

Výdajová část se v § 1012 navýšila o 25 tis. Kč na základě žádosti o dotaci, kterou podal 

Myslivecký spolek Svratka, § 3117 se po upřesnění ředitelkou školy navýšil na 800 tis Kč.,       

§ 3419 se navýšil o dotaci pro TJ Rajhradice 250 tis. Kč. a o dotaci 10 tis. Kč pro Vodáky,           

§ 4329 se navýšil 48,6 tis. Kč sociální pomoc dětí a mládeže dle smlouvy s ORP Židlochovice. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl - školka nemá navýšení energií? 

Starosta - školce se náklady zvedly o 50 tis.Kč. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3  

ZO schvaluje Rozpočet obce Rajhradice na rok 2022. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

Starosta konstatoval, že se střednědobým výhledem bylo ZO seznámeno na minulém jednání. 

Tento dokument je předkládán ke schválení beze změn. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 



Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4  

ZO schvaluje Střednědobý výhled obce Rajhradice na období 2023-2024. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

3. Plán inventarizace obce na rok 2021 

Starosta úvodem tohoto bodu konstatoval, že plán inventarizace schvalujeme každý rok a předal 

slovo p. účetní, která s Plánem inventarizace obce na rok 2021 zastupitele podrobně seznámila.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4 

ZO schvaluje Plán inventarizace obce Rajhradice na rok 2021. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

4. Návrh na vyřazení nedokončeného majetku, zmařená investice 

Starosta konstatoval, že se jedná o přípravu stavby víceúčelové budovy na místě, kde dnes stojí 

nová základní škola s tělocvičnou. Došlo k přehodnocení potřeb obce a od výstavby 

víceúčelové budovy se upustilo. Jedná se o studii budovy, projekční a inženýrské práce, žádost 

o dotaci, geologický průzkum, geodetické práce. Vše v celkové hodnotě 1.501 096,50 Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

Usnesení č.5 

ZO schvaluje vyřazení nedokončeného majetku, příprava výstavby víceúčelové budovy, 

v hodnotě 1.501 096,50 Kč. 

Pro: 13 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, V. Mátl, 

Mgr. M. Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

 

 



5. Udělení odměny 

Starosta uvedl, že se jedná o odměnu pro starostu a místostarostu. Výstavba školy a tělocvičny 

je časově náročná. Provádíme intenzivní dohled nad kvalitou provedených prací, kontrolní a 

doplňující geodetické měření a kontrolu vykazovaných položek pro fakturaci. Navrhuji 

starostovi obce odměnu ve výši dvou měsíčních odměn a místostarostovi obce odměnu také ve 

výši dvou měsíčních odměn.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

 

J. Knotek – si to zasloužíte. 

V. Mátl -  opustil jednací místnost. 

Mgr. M. Čermáková - asi si nikdo z nás nedokáže představit kolik jste tam strávili času a úsilí, 

odměna je na místě. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6 

ZO uděluje finanční odměnu starostovi obce ve výši dvou měsíčních odměn za činnosti spojené 

s výstavbou nové základní školy a tělocvičny, které byly nad rámec výkonu jeho funkce 

(intenzivní dohled nad kvalitou prováděných prací, provádění kontrolních a doplňujících 

geodetických měření). 

Pro: 12 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, Mgr. M. 

Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Nehlasoval: 1- V. Mátl 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 

Usnesení č.7 

ZO uděluje finanční odměnu místostarostovi obce ve výši dvou měsíčních odměn za činnosti 

spojené s výstavbou nové základní školy a tělocvičny, které byly nad rámec výkonu jeho funkce 

(kontrola a aktualizace vykazovaných položek v soupisu prací v rozpočtovém programu RTS) 

 

Pro: 12 -  L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Absolonová, Ing. J. Zemánek, 

J. Dobrovolný, J. Klaška, Ing. M. Komenda, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, Mgr. M. 

Čermáková, Z. Vágner  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Nehlasoval: 1-V. Mátl 

 

V. Mátl se vrátil do jednací místnosti. 

Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

 

6. Různé 

Starosta – bylo realizováno osvětlení zastávky U váhy, intenzita osvětlení je více než 

dostatečná. 

Mgr. M. Čermáková- je to perfektní. 

Starosta - zrcadla na Opatovické byly také vyměněny, už by se neměly mlžit. 

T. Hájek - říkalo mně pár lidí, že zrcadlo u Krátké je třeba lépe natočit. 

V. Mátl - firma to zpravovala, můj bratr tam asi 6x volal, teď už je to dobrý. 

Starosta - zrcadlo se bude muset posunout do osy křižovatky.  

J. Knotek - na křižovatce u Karásků se kopou nějaké základy, co to je? 



Starosta - je to nová základová patka pro kříž, který se teď restauruje a bude do těchto míst 

posunut. 

Mgr. M. Čermáková - chtěla bych poděkovat za občany za pomoc po krachu společnosti 

Bohemia Energy, kdy občané si mohli přijít pro informace na úřad za energetickým poradcem. 

Hodně občanů to kladně hodnotilo.  

Starosta poděkoval T. Hájkovi za spolupráci při tvorbě kalendáře a zpravodaje. 

 

7.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 20.15 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  Ing. J. Bednář, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.       

  starosta obce          J. Klaška, v.r. 

    

 

            

        

                     


